
Beantwoording vragen van de raad  
Gesteld op  Vragenuur van raadsvergadering 19-12-2023 

Beantwoord op 07-02-2024 

Partij Leefbaar Lokaal Belang 

Onderwerp Herman Kuijkstraat Geldermalsen 

 

Bijgevoegd de beantwoording van de vragen van de fractie LLB die zijn ingediend voor het 

vragenuur van de raadsvergadering van 19-12-2023.  

Vraag 1 
Onze fractie heeft kennis genomen van de antwoorden van het college op de brief van de 
inwoner m.b.t. gebruik Herman Kuijkstraat Geldermalsen op 14 augustus en 11 oktober. 
Hierin staat vermeld dat de inrichting van de straat over het algemeen redelijk voldoet aan de 
wensen van de bewoners.  

 

Hiermee is er echter nog geen oplossing geboden voor de snelheid, het parkeerprobleem en 

de afvalzakken die niet worden opgehaald. Wanneer gaat hier een oplossing voor komen? 

 

Antwoord 

Uit de gehouden enquête blijkt dat de overlast m.b.t. de genoemde verkeers- en 

parkeerpunten wisselend wordt ervaren door de bewoners en gebruikers van de straat. Team 

Handhaving neemt de straat mee in haar gebruikelijke rondes door de gemeente. Verdere 

maatregelen worden niet noodzakelijk geacht. 

 

De overlast ten aanzien van de  afvalzakken is in beeld en actie wordt ondernomen. Met inzet 

van de afvalcoaches van de AVRI wordt een probleemanalyse met aanbevelingen opgesteld. 

De afvalcoaches gaan daarvoor actief de wijk in om het gesprek aan te gaan. Er is een bord 

geplaatst nabij de supermarkt met instructies over de inzameling van plastic en 

omwonenden zijn een aantal keren schriftelijk geïnformeerd over de regels. De kroonring 

voor het ophangen van plastic is verplaatst naar een meer zichtbare plek. 

 

 


	Vraag 1

